                                                                 ГЛАСНИ - φωνήεντα 

                                             ШИРОКИ φαρδιά     ТЕСНИ στενά
                                              
                                                        А                         Ъ                                ЗАХАР, ПЪТЕКА              
                                                        О                         У                                 ОБИЧ,   ОКО                            
                                                        Е                         И                                 
                  

                                                            СЪГЛАСНИ – σύμφωνα 

                                        ЗВУЧНИ  ηχηρά          БЕЗЗВУЧНИ   άηχα 
                                                            
               
                                                         Б                          П                        ЗЪБ / ЗЪП / ЗЪБИ                  
                                                         В                          Ф                       ЛОВ/ ЛОФ/ ЛОВЕЦ                                                              
                                                         Г                           К                        РОГ/  РОК / РОГОВЕ              
                                                         Д                          Т                        ГРАД/ГРАТ/ГРАДОВЕ     
                                                         Ж                         Ш                       ПАРИЖ /ПАРИШ/ ?        
                                                         З                           С                       БЕЗ/ БЕС          
                                                         
                                  СОНОРНИ  - ρινικά 
                       
                                                         Л                            -
                                                         М                            -
                                                         Н                            -
                                                         Р                            -
                                                         Й                            -
 
                                                                                БЕЗЗВУЧНИ  άηχα
                                                          -                       Х
                                                          -                       Ч
                                                          -                       Ц
                              
Ένα γράμμα –δυο φθόγγοι             
                                                            Щ= Ш+Т       КЪЩА     / КЪШТА/, също , нищо, нещо 

                                                            Ю=Й+У        ЮТИЯ      /ИУТИА /, Юлия, юг

                                                            Я=Й+А         ЯБЪЛКА   /ИАБЪЛКА/, България , Гърция
                                                       
                                                         

 Άφωνο  γράμμα                              Ь - СЕРВИТЬОР , АСАНСЬОР, АКТЬОР 
                                                          
                                        
Δυο γράμματα  -  δυο φθόγγοι  «ντζ»        ДЖ  -  ДЖИП, ДЖОБ     
                                                                 
                        
ЙО , ЬО  προφέρονται με τον ίδιο τρόπο αλλά :

Γραφούμε    ЙО  στην αρχή της λέξης  ή μετά από φωνήεν μέσα στην λέξη.   
Γραφούμε    ЬО   πάντα μέσα στην λέξη και  μετά από  σύμφωνο .

